
 

 

 

V pátek 19. listopadu 2021 v

 
Přítomni:                                  1PA, 1PB, 2SA, 2SB, 

                          17 –
Nepřítomni (omluveni):        - 
Nepřítomni (neomluveni):   4KA, 

 Tématické dny:  
 Nápad Daniely Dobrovodské z

několikrát v souvislosti s
tématický den. Studenti by si na sebe vzali např. triko nějaké barvy nebo 
v období Vánoc by si na sebe vzali oblečení s
 

 Vánoční jarmark 
 Jako kompenzace zrušené Vánoční akademie přišly učitelky EVV s

uspořádat na dvoře školy Vánoční jarmark. Učitelky stojí o pomoc parlamentu.

 Síťka basketbalového koše na dvoře
 Podnět studentů na opravení poškozené síťky basketbalového koše na dvoře. 

Kontaktování bude vedení školy a pan učitel Nedbal, který má údajně hřiště na 
dvoře na starosti. 

 Navýšení počtu laviček na chodbách školy
 Návrh na zvýšení počtu laviček

které jsou během přestávek zavřené (38, 39, 52 atd.).

 Posílení školní wifi 
 Návrh na posílení školní wifi v

posílena společně se zavedením wifi
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Zasedání č. 3 
listopadu 2021 v učebně č. 66 během čtvrté vyučovací hodiny

1PA, 1PB, 2SA, 2SB, 3TA, 3TB, 4KB, 5QA, 5QB, 6XA, 6XB, 
– tříd, Parlament je usnášeníschopný pro všechna hlasování.

 8OA, 8OB 

 

Projednávané body: 

Nápad Daniely Dobrovodské z 1A; V průběhu školního roku, bychom 
souvislosti s nějakým významným den nebo jen tak vyhlásili 

tématický den. Studenti by si na sebe vzali např. triko nějaké barvy nebo 
období Vánoc by si na sebe vzali oblečení s vánoční tématikou.

Jako kompenzace zrušené Vánoční akademie přišly učitelky EVV s
uspořádat na dvoře školy Vánoční jarmark. Učitelky stojí o pomoc parlamentu.

Síťka basketbalového koše na dvoře 
studentů na opravení poškozené síťky basketbalového koše na dvoře. 

Kontaktování bude vedení školy a pan učitel Nedbal, který má údajně hřiště na 

Navýšení počtu laviček na chodbách školy 
Návrh na zvýšení počtu laviček na chodbách školy, obzvláště před učebnami, 
které jsou během přestávek zavřené (38, 39, 52 atd.). 

Návrh na posílení školní wifi v místech, kde se lze špatně připojit. Údajně bude 
společně se zavedením wifi ve vile. 

 

vyučovací hodiny 

5QB, 6XA, 6XB, 7MA, 7MB, 1A, 2A, 3A, 4A 
tříd, Parlament je usnášeníschopný pro všechna hlasování. 

průběhu školního roku, bychom 
nějakým významným den nebo jen tak vyhlásili 

tématický den. Studenti by si na sebe vzali např. triko nějaké barvy nebo 
vánoční tématikou. 

Jako kompenzace zrušené Vánoční akademie přišly učitelky EVV s nápadem 
uspořádat na dvoře školy Vánoční jarmark. Učitelky stojí o pomoc parlamentu. 

studentů na opravení poškozené síťky basketbalového koše na dvoře. 
Kontaktování bude vedení školy a pan učitel Nedbal, který má údajně hřiště na 

na chodbách školy, obzvláště před učebnami, 

ě připojit. Údajně bude 

AKTUÁLNĚ NEREÁLNÉ 
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 Mohou děti ze ZŠ na dvůr gymnázia? 
 Nemají to vyloženě zakázané. Jejich přítomnost musíme tedy respektovat 

nebo se s nimi domluvit, aby dvůr gymnázia opustili. 
 Nedodržování školního řádu – nepřezouvání se. 

 Návrhy na obnovení funkce semaforu (nemožné, COVID). Možné zavedení 
postihů. Dospěli jsme však k závěru, že se nedá prakticky nic udělat.  

 
 Sněm ČSU (Česká středoškolská unie) 

 Bude vyslán Šimon Funda, 7MB 
 Razítko parlamentu 

 Bývalé razítko parlamentu nenalezeno, bude potřeba zařídit nové. Studentský 
parlament však nemá dostatečné finanční prostředky na jeho pořízení. Bude 
potřeba požádat RSG (Rodičovské sdružení) o finanční příspěvek, případně s 
ním domluvit schůzku. 

 Pravidelné prohlídky běžně nepřístupných míst ve škole 
 Návrh Šimona Fundy, 7MB. Pravidelnými prohlídkami (3-4x za školní rok) by 

chtěl docílit toho, aby studenti svoji školu lépe poznali, resp. poznali její 
architektonické kvality a více si jí cenili a vybudovali si k ní jakýsi vztah. 
K vidění by byl suterén školy, krovy i v místech budoucích ateliérů, což by 
mohlo být zajímavé a případně hlavní věž školy. Bude samozřejmě nutné 
zajistit bezpečnost. Prozatím se připravuje zkušební prohlídka určená pro 
členy parlamentu, kteří budou mít zájem, aby poznali všechny nástrahy a 
zhodnotili, zda by prohlídky vůbec měly smysl a byly pro studenty bezpečné. 
Provázet bude pan učitel Soukup. 

 

Datum dalšího zasedání bude upřesněno.                                                                   
Zápis ze zasedání bude rozeslán na všechny e-maily v databázi a bude k dispozici k nahlédnutí na 
nástěnce SPGN a na stránkách školy.                                                             Zapsal: Šimon Funda, 7MB 


